
Referat for kollegierådsmøde 
Den 29-01-2018 kl19.00 

 

1. Fremmødte. 

Thomas 1131, Christina 3128, Hans-Christian (HC) 3322, Amanda 2011, 

Martin 2011, Line 2020, Peter 1340 

 

2. Gæster. 

Martin Jakobsen 3346 

 

3. Afstemning om lukket punkter. 
Lukket punkt 
 

4. Godkendelse af referat 

Referatet d. 18/12-17 er godkendt. 

 

5. Post. 

a. Anmodning fra Mathias Halkjær Petersen om printer. 

Mathias vil gerne høre om det er muligt at få en printer til brug for 

kollegianerne på kollegiet, eller få en SDU-printer sat op herude. 

Rådet finder det usandsynligt at SDU vil supportere end printer på 

kollegiet, og kan ikke gennemskue nogen umiddelbart rentable 

løsninger på et internt printersystem som har brugerbetaling. Rådet 

vil ikke selv arbejde videre med ideen, men vil undersøge om der er 

nogen blandt kollegianerne som vil finde tilbud. Line laver et opslag 

omkring dette. 

b. Lukket punkt 

 

c. Lukket punkt 

 

d.  Lukket punkt 

 

6. Nyt siden sidst.  



a. Basketballbanen 

Banen bliver bygget når der engang er godt vejr igen. Claus vil sige til 

når han hører mere. 

7. Konto Update. 

Kontoen har 242TDK. Det ser fint ud. 

a. Lukket punkt 

8. Udvalg 

a. Generelt 

b. Tilbagemeldinger fra udvalg 

Amanda har sat tekster fra alle udvalg undtagen motionsudvalget op 

på hjemmesiden. Martin så gerne at FIFA benyttede et billede som 

motionsudvalget har på deres side. Det gøres klart at dette er en 

placeholder, og at udvalgene kan sende billeder til Rådets mail. 

c. Trøjer 

Der mangler stadig tilbagemeldinger på tøj fra nogle udvalg. Der er 

kommet et medlem mere i FIFA, så der skal tilføjes en trøje og t-shirt 

til deres liste. 

En del udvalg har ikke opdateret sine medlemslister, så det er svært 

at indhente tilbud. 

Vi laver yderligere én opdatering på udvalgsgruppen, og giver 

udvalgene til d. 5/2 

d. Logoer 

Der mangler logoer fra FIFA, motions- og Brygudvalget.  Vi vil bede 

om logoer fra disse udvalg ifm. ovenstående opslag. 

e. Dato for opdaterede mapper og vedtægter 

Vi vil bede udvalgene opdatere deres vedtægter og mapper inden 1. 

marts. Vi skal have lavet en vejledende tekst for hvad der skal stå i 

vedtægter. 

Det forslås at alle mapper indeholder et dokument med hvornår den 

senest er opdateret.  

f. Budget 

Tages på et senere tidspunkt  

g. Anmodning fra OASEN 

OASEN vil gerne have præmier til deres quiz. D. 8/2. Der anmodes 

om 300kr.  



Forslaget er enstemmigt vedtaget 

Christina er inhabil. 

 

9. Hjemmeside + Dokumenter fra Wiki ‘en 

a. Hjemmeside 

Amanda har snakket med Frederik om hjemmesiden. Arbejdet er 

stadig i gang. Teksten til Rådets side skal omformuleres, og der skal 

lægges dokumenter op. Amanda har lagt midlertidige billeder op, og 

vil gerne have lave et photoshoot en dag. 

Der skal tages billeder af portnerne. 

Baren skal opdatere sin side. 

Der er lavet en FAQ, og der ligger plantegninger. Disse ønskes dog i 

bedre opløsning. 

Vi vil gerne have nye billeder af kollegiet. Disse skal tages ved 

lejlighed.  

Der lægges op til at lave en engelsk version af siden. 

10. Opdatering af klagevejledning 

Den klagevejledning som findes på Wiki’en er forældet, og skal opdateres. 

Afsnittet om hændelser på baren skal ændres, da den nuværende 

formulering lægger op til at der ikke kan laves klagesager ud af sådanne 

hændelser.  

 

Flere detaljer under ”Klageprocedure” er forkerte. Den nuværende 

forældelsesfrist er uhensigtsmæssig. Det foreslås at sætte 

forældelsesfristen sættes til en måned efter seneste hændelse i tilfælde af 

sammenhængende hændelser.  Det diskuteres hvorvidt man kan nå at 

formulere en klage i løbet af en måned.  

Formuleringen ”Sager betragtes som udgangspunkt som forældede hvis en 

klage først er modtaget mere end en måned efter sidste hændelse” 

foreslås. 

 

Vi vil gerne anmode om at klager og ansøgninger (dispensationer) sendes 

som PDF via mailen, eller i postkassen (til indscanning) da det så er 

nemmere at arkivere. 

 



Afsnittet ”behandling af klager” er forældet. De nuværende regler tillader 

som udgangspunkt ikke anonymitet undtagen i særlige omstændigheder.  

I tilfælde af ønsker om anonymitet skal vi kunne tage stilling til tilfælde hvor 

Rådet ikke mener der er grund til at klager er anonym.  

 

Under ”Følger” er det juridisk ikke klart om man kan smide folk ud efter 3 

dage ved gentagne forseelser.  

Det skal tages op til en generalforsamling om vi vil give karantæne i tilfælde 

af flere point. 

 

Under ”Anke” er tidsfristen skæv. Vejledning siger en måned hvor der i 

praksis kun er 14 dage. 

 

Punktet ”Øverste myndighed” beskriver sagerne omvendt, da det som 

udgangspunkt er Rådet som har det sidste ord. Anden anke skal stadig 

sendes til Kristiansdal for gennemsyn, da vi bruger deres jurister.  

Peter laver et udkast. 

 

11. Retningslinjer for brug af rådslokalet 

Retningslinjerne mangler et generelt punkt om hensigtsmæssig brug af 

lokalet. 

 

12. Lister til Glastavler. 

Der skal tilføjes kontaktinfo til portnerne, og de specifikke personer fra 

Kristiansdal skal fjernes fra listen.  

 

Øvrige dokumenter i glastavlerne skal opdateres, men disse er ikke Rådets. 

 

Der skal laves en liste med kontaktinformation til udvalg. 

 

13. FU drikkebilletter. 

Amanda vil ikke have fri bar til festerne igen, da hun forventer dette vil gå 

galt. 

HC mener at opsætning og rengøring bør høre under mødeøl. 

Det påpeges at der hurtigt kommer forskelsbehandling mellem bartendere 



og FU ifm. opsætning og rengøring, eller problemer med at bartendere 

drikker gratis under fra sprutbaren under fester. 

HC lægger op til at baren betaler drinksbilletter. 

Det forslås at medlemmer som er på vagt får 3 billetter i stedet for 2. Vi vil 

kigge på øvrige detaljer når detaljer for samarbejde mellem Baren og 

kollegianerforeningen er taget op igen. 

 

Forslaget er enstemmigt vedtaget, 

Amanda, Martin og Christina er inhabile. 

 

14. Planlægning af næste mødetidspunkt. 

19/2-18 kl 19.00 

 

Arbejdsdage: Der stemmes om hverdage i uge 6, 7 og 8. 

 

15. Punkter til næste gang. 

16. evt.  

a. Køkkensupplering 

Det skal meldes ud at der skal foretages køkkensupplering. Amanda, 

Martin og HC står for dette. 

b. Arbejdsdage 

Der skal indlægges arbejdsdage for dokumenter til hjemmesiden og 

til budgetter for udvalg. 

c. Rådslokale 

Vi bør hænge noget på døren a la ”Uvedkomne ingen adgang” da der 

har været folk som er gået ind i lokalet som ikke har haft noget at 

gøre her. 

d. Der er en gruppe som spiller Dungeons & Dragons hver onsdag på 

Huset. Der er ønske om at kunne benytte bordtennislokalet, men for 

at gøre dette skal de have en nøgle. Vi er nødt til at tage dette næste 

møde. 

 


